



荷兰籍未成年子女的外籍父母签证材料清单

LIST OF DOCUMENTS

PARENT OF A MINOR WITH A DUTCH NATIONALITY

申请此便利赴荷签证是免除签证费用的。

This facilitating visa is free of charge.

在申请人成功获得便利赴荷签证后，申请人便可前往荷兰，继续在荷兰移民局办理永久居留的相关手续。

After approval and issuance of the facilitating visa, the applicant can travel to the Netherlands where the procedure for permanent stay can be continued by the Immigration and Naturalization Service as explained on the website above.

1) 两张相同的白底彩色近照，近 6 个月内拍摄（原件） / Two recent and identical identity photos (Original)

尺寸为 3.5 厘米 x 4.5 厘米，正面免冠，嘴巴合拢。详细照片标准，请参阅中心网站“常见问题”栏。

Size 3.5 cm x 4.5 cm, color photo with white background, mouth closed, taken within 6 months and from the front without any head-coverings.

2) 短期申根签证申请表（原件） / Short stay Schengen application form (Original)

注意事项：

1. 表格模版：可在中心官网“下载表格”处下载。如从其他来源获得签证表，请确保该表适用荷兰（可从表格最后一页的信息栏看到个人信息处理的申根国）。

2. 语言：申请表必须用英文或荷兰文填写。

3. 签名：

1) 申请表须由满 18 周岁的申请者本人签名，须与申请者有效护照上的签名一致，即同为字母、拼音或汉字。代理人签名无效。

2) 2 处签名：请注意在表格第 3 页的 37 项和尾页最后一栏处注明时间、地点并签名

Notes:

1. Application form: The application form can be downloaded on TLScontact website. Please make sure it can be used for the Dutch visa application, you can see the Schengen country code on the last page of the application form.

2. Language: The form must be filled out in English or Dutch.

3. Signature: Please sign and indicate the time and place in the column No.37 on the page 3 and the last column on page 4.



3) 护照（原件及复印件） / Passport (Original + Copy)

- 申请人护照原件
- 荷兰籍未成年父母双方的现持护照复印件

有关护照要求的更多信息，请参阅常见问题解答。

- Original of the applicant's passport
- Copy of the passports of **both parents**

A national private passport or other official travel document. Please see the FAQ for more information on passport requirements.

4) 从中国出发的飞机票订单（复印件） / Flight ticket reservation from China (Copy)

预订确认单必须包含以下信息：申请人姓名（须和护照信息一致）、起飞地点、目的地、起飞和到达时间、航班号以及预订编码。如订单语言为中文，须用英文或荷兰文翻译关键信息，包括申请人姓名（字母或拼音）、始发地、目的地、出发及到达日期等。

The reservation confirmation must indicate the applicant's name (exactly the same as on the passport), city of departure and destination, departure and arrival times, flight number and reservation code. If your booking document is in Chinese, please translate all key information in English or Dutch, including applicant's name, city of departure and destination, departure and arrival dates.

5) 荷兰籍子女的护照（复印件） / Legalized birth certificate of the child or proof of registration of the birth certificate in the Civil administration in the Netherlands (if the child is born in China)

请提供荷兰籍子女的护照复印件。

Please provide an original notarized document accompanied by a translation.

6) 经过中国外交部认证的荷兰籍子女的出生医学证明的公证书或在荷兰民政管理部门登记出生证明的证明（若孩子出生在中国） / Legalized birth certificate of the child or proof of registration of the birth certificate in the Civil administration in the Netherlands (if the child is born in China)

若您提供公证认证书，请提供原件及复印件并附有翻译。

Please provide an original notarized document accompanied by a translation.

7) 长居地证明（复印件） / Proof of residence (Copy)

显示荷兰籍子女长期居住地的法律文件(例如在荷兰居住城市的长居证明)。

若申请人与荷兰籍子女住在不同地方，那么申请人就需要提交证据，证明荷兰籍子女与申请人之间有定期联系。所提供的文件不限任何形式，例如信件、电子邮件、图片等。



Legal documents showing the place of residence of the child (for example extract from the city of residence in the Netherlands).

If the child has residence in another place then the visa applicant, proof needs to be submitted showing there is a regular contact between the Dutch child and the applicant. The documents to be provided are free of form, for example letters, e-mails, pictures, etc.

8) 经过中国外交部认证的结婚关系证明/ Legalized marriage certificate

若您提供公证认证书，需提供原件及复印件并附有翻译。

Please provide an original notarized document accompanied by a translation.